
PROTOKOLL nr 23

vid sammanträde den 30.9 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.
Närvarande: Roland Erixon, v. ordf.,

Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Lennart Öberg, 
Anders Holmstedt, 
Karl Liliequist.

§ 233: Inför årsmötet:
Redogjorde Lövdahl/Holmstedt för vidtagna åtgärder 

för ett värdigt men dock ekonomiskt nedbantat firande av 
årsmötet den 6/11 1974 på Fältöverstens lokaler. Dessa 
hade besiktigats och befunnits lämpliga. För serveringen 
av måltiden etc. skulle damsektionen erhålla förslagsvis 
kr. 500:-

§ 234: Lokalproblem på Stadion under ombyggnad:
Inför den inom kort startande och i våras varslade om

byggnaden av olika lokalutrymmen inom Stadion hade Theblin 
suttit i långa underhandlingar med vederbörande inom Idrotts- 
förvaltningen och som ett resultat härav måste T. rapportera 
att problemen kommer att hopa sig för att härbärgera fram
för allt ishockey- och fotbollssektionernas spelare och 
material. Olika lösningar i lokaler ute på stan hade ven
tilerats och skulle ytterligare undersökas. Som märkligt 
noterade T. att skidsektionen gått vid sidan om överens
kommen rutin och på egen hand skaffat sig ersättnings- 
lokal på Sofiavägssidan. Möjlighet för DIF att få disponera 
pressrummet, att få disponera husvagn eller att få dispo
nera lokal hos K I skulle ytterligare undersökas av Theblin 
och uppdrogs samtidigt åt Liliequist att ”bearbeta” idrotts- 
direktören Gösta Söderberg med ett påtalande av det kritiska 
läget.

§ 235: Ishockeypremiär:
Beslöts att till premiärmatchen i ishockeyns nya elitserie 
mellan AIK-Djurgården låta inköpa ett 20-tal biljetter för 
ÖS-disposition. Till Djurgårdens hemmamatcher kommer mot
svarande biljetter genom ishockeysektionens kvot.

§ 236: Varuhus-lotterierna hotade:
Orienterade Öberg om att en ”uppköpare” var i gång med att 
tillhandla sig rätten att svara för all lotteriförsäljning 
inom varuhusen inom Stor-Stockholm. Svårigheter kunde där
med uppstå för DIF att av kvarvarande tillstånd sälja slut. 
Beslöts uppdra åt lotteristyrelsen bevaka ärendet. Beslöts 
även hos Länsstyrelsen ansöka om tillstånd till ett lotteri 
omfattande 50.000 lotter á 1 kr.

§ 237: Bingo och Bally:
Rapporterade Theblin om överläggningar i bingo-Ballyfrågan 
om DIF:s övertagande av lokaler i kompanjonskap med Hammar
by och Reymersholm. Representanter för Länsstyrelsen hade 
ej tillrått ett avslut i dagens läge. Nya underhandlingar 
är förutsedda.

(forts.)



(forts. ÖS-protokoll nr 23 i DIF den 30.9 1974)

§ 238: Kansli-information till HSK:
På begäran av Hallstahammars SK:s överstyrelse om att 

få ta del av DIF:s kansliorganisation och hur DIF över 
huvud taget fungerar beslöts ge HSK:s VU ett välkommen 
att på ort och ställe orientera sig. För direkta frågor 
vid sidan om kansliets arbetssätt skulle Gustafsson och 
Liliequist stå till tjänst,

§ 239: Damsektionens upprustning:
Efter överläggningar med delar av damsektionens styrelse 

och under konstaterande av behov av en upprustning framför 
allt på fotbollssidan och givetvis även i fråga om eko
nomin beslöts att Överstyrelsen främst genom vederbörande 
kontaktman skulle medverka i fråga om kontaktskapande med 
dels den egna fotbollssektionen dels med tränare (i det 
senare avseendet hade damsektionen en trevare ute med 
Polisens IF om samgående i handboll med dess tränare). 
Möjligheten att skapa ett lotteri för damsektionen skall 
likaledes undersökas.

En tydligen nedfryst beställning av 30-talet ASG-
overaller skulle aktualiseras.

En upplösning av damsektionen för övergång till man
liga specialsektioner lades t.v. på is.

§ 240: Förtroenderådsmöte:
Uppdrogs åt klubbmästeriet tillse att lämplig utspis

ning skulle finnas till hands i samband med mötet i Förtroende
rådet den 7/10 1974 på Stadion. En 3:e och sista påminnelse 
om mötet skall utgå till sektionsordförandena.


